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Protokół Nr 3/2024 
z posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej 

w dniu 24 czerwca 2024 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Edukacji Publicznej otworzył Przewodniczący Komisji, Bartłomiej 
Szwed. Komisja obradowała wspólnie z Komisją Infrastruktury i Gospodarki Komnalnej, 
którą zgodnie z ustaleniami poprowadził, Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, 
Bartłomiej Szwed. Podczas posiedzenia obecni byli Członkowie Komisji Infrastruktury i 
Gospodarki Komunalnej zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu 
oraz Członkowie Komisji Edukacji Publicznej zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 2. Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 

− Elżbieta Burtan – Starosta Krakowski 

− Józef Rysak - Przewodniczący Rady Powiatu w Krakowie, 

− Wojciech Pogan – Wicestarosta, 

− Grzegorz Stokłosa – Członek Zarządu Powiatu w Krakowie, 

− Edyta Jaśnikowska – Skarbnik Powiatu,  

− Rafał Kopeć – Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami,  

− Jacek Gryga -Dyrektor Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego,  

− Piotr Szczepański -Kierownik Biura Strategii i Rozwoju 

− Ewa Masłowska – Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Skawinie 

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodniczący Komisji, Bartłomiej Szwed przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmiany Uchwały 
Budżetowej Powiatu Krakowskiego na rok 2024. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Powiatu w Krakowie 
na 2024 rok 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli 
Komisji Rewizyjnej oraz planów pracy Komisji Rady na rok 2024 
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7. Zmiany w prawie oświatowym 

8. Informacje Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Skawinie w sprawie 
administrowania salą gimnastyczną 

9. Sprawy bieżące 

10. Wyjazd do Szkół na terenie powiatu 

11. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie było uwag, ani wniosków do protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Komisja jednogłośnie – 7 głosami za – przyjęła protokół poprzedniego posiedzenia 
Komisji. 

4. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY BUDŻETU I ZMIANY UCHWAŁY 

BUDŻETOWEJ POWIATU KRAKOWSKIEGO NA ROK 2024 

Projekt uchwały omówiła Edyta Jaśnikowska.  

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał, jak zostanie rozliczona dotacja w związku z zakończonym 
projektem Centrum Kompetencji Zawodowych, na co te środki będą przeznaczone w 
budżecie Powiatu. 

Edyta Jaśnikowska odpowiedziała, że projekt został w całości rozliczony i to są środki, 
które zostały. 

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał, jak zarząd zamierza te środki rozdysponować - czy na te 
szkoły, które były w projekcie uwzględnione. 

Wojciech Pogan odpowiedział, że trwa zbieranie zapotrzebowania ze szkół. 

Adam Ślusarczyk pytał, jak dotychczas wyglądał nadzór inwestorski. 

Edyta Jaśnikowska odpowiedziała, że zaplanowany był nadzór inwestorski zewnętrzny, 
jednak na wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego, za zgodą Zarządu 
Powiatu w Krakowie nadzór inwestorski będzie przeprowadzony przez wykfalifikowanych 
pracowników Zarządu Dróg. 

Arkadiusz Wrzoszczyk przypomniał, że środki z CKZ, o które wcześniej pytał, zostały 
wypracowane w ramach projektu. Jego zdaniem powinny zostać przeznaczone na ten 
cel. Zwrócił uwagę na fakt, iż dyrektorzy szkół oraz koordynatorzy biorący udział przy 
pracy nad projektem nie dostali za to wynagrodzeń. Zasugerował, że być może warto ich 
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wynagrodzić. Pytał o modernizację sali gimnastycznej w Skawinie: firmę, która została 
wybrana do realizacji tego zadania, terminy realizacji oraz kwotę zabezpieczoną w 
budżecie na ten cel jest ostateczna. 

Piotr Szczepański odpowiedział, że w powtórzonym postępowaniu przetargowym 
wpłynęła jedna oferta. Po decyzji Rady Powiatu będą podejmowane dalsze kroki.  

Przewodnicząca Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej, Zofia Pyla zarządziła 
głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmiany Uchwały 
Budżetowej Powiatu Krakowskiego na rok 2024 

Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej jednogłośnie – 9 głosami za – 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Bartłomiej Szwed zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu 
Krakowskiego na rok 2024 

Komisja Edukacji Publicznej jednogłośnie – 7 głosami za – pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 

5. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE PLANU PRACY RADY POWIATU W KRAKOWIE 

NA 2024 ROK 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 7 głosami za – pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

6. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZATWIERDZENIA ROCZNEGO PLANU 

KONTROLI KOMISJI REWIZYJNEJ ORAZ PLANÓW PRACY KOMISJI RADY NA ROK 2024 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

Nie było uwag ani wniosków. 

Komisja jednogłośnie – 7 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

7. ZMIANY W PRAWIE OŚWIATOWYM 

Bartłomiej Szwed przedstawił zmiany w prawie oświatowym, jakie mają nastąpić od 



 

 
 

  

4 Komisja Edukacji Publicznej 
Protokół nr 3/2024 

1 września 2024 roku.  

Nie było pytań. 

8. INFORMACJA PANI DR NA TEMAT ADMINISTROWANIA SALI GIMNASTYCZNEJ  

Ewa Masłowska przedstawiła informacje na temat administrowania salą gimnastyczną 
przy Liceum Ogólnokształcącym w Skawinie. 

Rozmawiano o wynajmie sali, opłatach za wynajem i planowanych remontach.  

Wojciech Pogan poinformował o planowanym remoncie sali, który ma odbyć się podczas 
wakacji. Został ogłoszony przetarg. 

Na tym dyskusje zakończono.  

9. SPRAWY BIEŻĄCE 

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał o remonty w szkołach planowane do wykonania w czasie 
wakacji. 

Piotr Szczepański odpowiedział, że na obecną chwile jedyny remont ma miejsce w 
Zespole Szkół i Placówek Oświatowych w Skale, procedowany jest przetarg na sale 
gimnastyczną oraz drobne prace.  

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał o uszkodzony maszt flagowy na terenie Specjalnego 
Ośrodka Szkolno–Wychowawczego w Skawinie, prosił o przyspieszenie prac związanych 
z naprawą. 

Jarosław Raźny podniósł temat przejścia dla pieszych na ul. Długosza w Raciborowicach. 
Wskazał, iż jest to najbardziej ruchliwa ulica w gminie Michałowice, Prosi by Zarząd Dróg 
Powiatu Krakowskiego przemyśla doświetlenie tego przejścia oraz domalowanie pasów. 
Przypominał o programie doświetlania przejść dla pieszych.  

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał o etap jest projektowania dokumentacji Centrum 
Edukacyjno-Terapeutycznego.  

Wojciech Pogan powiedział, że ogłoszenie przetargu do 12 lipca nie będzie możliwe. 
Największy problem jest z dokumentacja środowiskową. Wykonawca wskazuje, że może 
uzyskać wszystkie decyzje w ciągu 11 tygodni. Poinformował, że odbyło się spotkanie 
z Dyrektorem Banku Gospodarstwa Krajowego w sprawie zmiany inwestycji, by 
ponownie uzyskać termin 9 miesięcy. Wpłynął sprzeciw do Wojewody od strony 
społecznej. Przygotowywane jest pismo, celem przyspieszenia rozpatrzenia sprzeciwu. 

Arkadiusz Wrzoszczyk prosi o rozważenie aktualizacji zespołu, który zajmował się tym 
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tematem oraz o kontynuację prac zespołu. Pytał o postępy i dalsze kroki w zakresie 
przebudowy ul. Nad Potokiem i ul. Radziszowskiej, jak również szansę na budowę 
lewoskrętu do ul. Nad Potokiem. 

Elżbieta Burtan poinformowała, że zespół będzie kontynuował pracę.  

Jacek Gryga wyjaśnił, że przeprojektowanie skrzyżowania wymaga aktualizacji 
uzgodnień, zaś projekt jest w trakcie opracowania. 

Bartłomiej Szwed pytał, jakie podejmowane są działania w związku z zalewaniem tego 
terenu. 

Jacek Gryga powiedział, że zostanie podniesiona nawierzchni. Zdaniem Zarządu Dróg 
Powiatu Krakowskiego jest to kwestia podniesienia o ok. 30 cm.  

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał o pozyskane środki na budowę, przebudowę i modernizację 
dróg, o inne projekty, na które pozyskane zostały środki finansowe oraz postępowania 
przetargowe w innych gminach powiatu. 

Grzegorz Stokłosa opowiedział, że zadania są realizowane. Zarząd Powiatu stara się 
realizować wszystkie zadania tak, jak były zapisane w budżecie.  

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał o realizację zadania w Dąbrowie Szlacheckiej.  

Jacek Gryga powiedział, że na dniach umowa zostanie podpisana.  

Jarosław Raźny pytał o rozpoczęcie prac w Bibicach, czy są zostały zinwentaryzowane 
przepusty oraz zwrócił uwagę na konieczność regularnego czyszczenia przepustów. 

Jacek Gryga odpowiedział, że umowa na prace w Bibicach została podpisana. Dodał, że 
Zarząd Dróg posiada informacje odnośnie przepustów, natomiast są problemy z 
odpływami przepustów.  

Piotr Goraj przypomniał, że cała kanalizacja burzowa w miejscowości Bębło jesienią 
została wyczyszczona.  

ona.  

10. WYJAZD DO SZKÓŁ NA TERENIE POWIATU 

Członkowie Komisji udali się do Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Skale oraz 
Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Giebułtowie. 
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11. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku ze zrealizowaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji 
Publicznej,  Bartłomiej Szwed zamknął posiedzenie Komisji.  

 

 Przewodniczący Komisji 
 Edukacji Publicznej 

 Bartłomiej Szwed 

Protokołowała: Pogan Karolina 


